
Sönnasjöfiber Ekonomisk Förening

Föreningsstämma med Sönnasjöfiber Ekonomisk Förening,

org.nr. 769630-6062, den 18 juni 2023 i Fyrås

Styrelsens yttrande om föregående års motioner

1. Inkommen motion att Fiberföreningen sponsrar skidbacken med en

fiberanslutning.

Bakgrund/motion
Inkommen motion att Fiberföreningen sponsrar skidbacken med en fiberanslutning.

Årsmötets beslut
Stämman bollade olika tankar och frågor och beslutade att vara öppen för förslaget mot att få mer

information att ta ställning till.

Frågan återremitterades till FUFF att ta fram ett konkret förslag på genomförandet samt kostnader

för ingående delmoment.

Frågan om vem som ska stå som ägare av anslutningen.

Frågan om det är juridiskt görbart.

Styrelsens yttrande till årsmötet 2023

Styrelsen har utrett frågan och lämnar följande yttrande till årsmötet. Styrelsen föreslår

stämman att FUFF undersöker möjligheten till stödpengar. Fiberföreningens styrelse kan vara

behjälplig i processen.

1. Frågan om det är juridiskt görbart.

Ja, det är juridiskt görbart. Det finns inga legala hinder för en ekonomisk förening att

sponsra ett allmännyttigt ändamål eller liknande så länge som det är skäligt med hänsyn till

ändamålet, föreningens ställning och övriga omständigheter. (ref: Lag om ekonomiska

föreningar 12 kap 6§).

Styrelsen bedömer att ändamålet att tillhandahålla en fiberanslutning till drift och besökare i

Vikbergets slalombacke är bra för byn som helhet.

Engångskostnaden för föreningen är budgeterad till 70.000 kr ex moms. Den motsvarar ca 10

% av banktillgångarna och cirka 10 års vinst.

2. Frågan om vem som ska stå som ägare av anslutningen.

Styrelsen föreslår att Sönnasjöfiber bekostar anläggningsarbetet och står som ägare för

anläggningen i Vikbergets liftstuga. Styrelsen föreslår vidare att FUFF köper sina egna

tjänster för anslutningen i liftstugan.
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3. Ta fram konkret förslag på genomförande samt kostnader för ingående delmoment.

Ekonomisk kalkyl över fiberdragning till Vikbergets liftstuga från närmaste brunn:

58.000 kr + övriga kostnader 12.000 kr = 70.000 kr ex moms, vilket motsvarar 10% av

bankmedel och cirka 10 års vinst.

2. Fråga om att ge kortfristigt lån till FUFF.

Bakgrund/motion
FUFF genomför just nu en stor investering i Vikberget via EU / Leader. Fråga ställs om

fiber-föreningens kassa kan borga för likviditet under en kortare period under hösten 2022

Årsmötets beslut
Stämman bollade olika tankar och frågor och beslutade att vara öppen för förslaget mot att få mer

information att ta ställning till.

Frågan återremitterades till FUFF att ta fram ett konkret förslag på genomförandet samt vad som

händer om Jordbruksverket beslutar att avbryta projektet varpå det noterades att detta är ett redan

godkänt projekt av jordbruksverket och varför de skulle avbryta det. Frågan om det är juridiskt

görbart. Frågan remitterades även till styrelsen för vidare utredning.

Styrelsens yttrande till årsmötet 2023

Frågan är inte längre aktuell för beslut men styrelsen redovisar sin utredning till årsmötet.

Styrelsen har utrett om föreningen kan ge ett kortfristigt lån till en annan organisation och

hur det ska hanteras. Styrelsen gjorde även en riskvärdering/ kreditbedömning i det aktuella

ärendet.

1. Frågan om det är juridiskt görbart.

Ja, det är juridiskt görbart. Styrelsen har konsulterat rådgivaren på Byanätsforum.

Utlåtande från Johan Larsson, Coompanion Mälardalen, rådgivare på Byanätsforum
221114.

“Det finns ingenting i lagen om ekonomisk förening som hindrar att föreningen lånar
ut pengar. Så det går bra så länge ingenting i era stadgar stoppar det. 
Som vanligt är det viktigt med skrivna dokument som skuldebrev med t ex eventuell
ränta och återbetalningstid. 
Givetvis viktigt också att ha ett beslut om utlåning med i ett styrelseprotokoll.”

2. Förslag på rutin för hantering av eventuella låneförfrågningar i framtiden
Inför varje enskilt ärende behöver styrelsen göra en kreditbedömning/riskbedömning. Beslut
fattas av stämman vid ett ordinarie eller extra årsmöte. Om årsmötet godkänner låntagaren
och lånevillkoren upprättas ett skuldebrev som reglerar de beslutade lånevillkoren.


